
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. július 19-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Virág Imréné, 

    Fábián Károly,  
Kaszás Ferenc 
Kovács Lajos, 
Lukács József, 
Pálfalvi István, 
Ujváry Ferenc képviselők. 

 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 

             Elekes Péter  Bánréve FIDESZ elnök, 
             Tarr János MSZP részéről, 
  Bán János ÁMK igazgató. 

 
Távol maradt:  Naszádi Ferenc képviselő. 

 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Naszádi Ferenc képviselő Úr jelezte, hogy nem 
tud részt venni az ülésen. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Révay István alpolgármester Urat és 
Ujváry Ferenc képviselő Urat javasolta.  
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend: 1./ Beszámoló az ÁMK munkájáról 
  Előadó: ÁMK igazgató 
 
  2./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
 
  3./ Rendezési terv elfogadása 
  Előadó: polgármester 
 
  4./ 2005. évi ellenőrzésekről beszámoló 
  Előadó: polgármester 
 
  5./ Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelettel köszöntöm a jelenlévőket. Eredetileg Sajópüspöki Község 
Képviselő-testületével együttes ülés keretében történt volna az első napirendi pont  
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megtárgyalása, az előbb azonban jelezték telefonon, hogy nem tudnak jönni, nem 
határozatképes a testületük. A beszámolót áttanulmányozták jónak értékelik, problémájuk 
nincs vele. 
Az első napirendi ponton belül megtárgyalnánk az ÁMK beszámolóját, az alapító okirat 
módosítását, valamint a tanulók támogatását. A beszámolót mindenki kézhezkapta, módjában 
állt áttekinteni. Kérem tegyék fel kérdéseiket, tegyék meg észrevételeiket azzal kapcsolatban, 
valamint Igazgató Úr amennyiben szóbeli kiegészítést kíván hozzáfűzni, úgy kérem tegye 
meg. Én a beszámolót összességében elfogadásra javasolom. 
 
Bán János: Köszöntök minden jelenlévőt. Annyiban kívánnám csak kiegészíteni 
beszámolómat, hogy mint tudják a MAG 3 éves program befejeződött. Az elmúlt héten 
Hollandiában egy tanulmányúton vettünk részt. Lesz 4. év is, megkérdeztek bennünket, hogy 
részt kívánunk-e ebben is venni. A válaszunk igen volt, részt kívánunk venni. Ez az egy év az 
informatikával történő foglalkozással fog telni.  
 
Ujváry Ferenc: Ismertette az Oktatási és Sportbizottság ÁMK beszámolóval kapcsolatos 
előterjesztését, mely előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Virág Imréné: A beszámoló valóban részletes. Én egy kicsit más szemmel nézem az ilyen 
beszámolókat. Észrevételezni kívánom például, hogy ha ÁMK beszámolóról van szó, így 
hiányolom a művelődés terén végzett munkáról szóló részt, ugyanis ilyet én nem találtam 
benne. Semmi nincs e téren a működéséről, a végzett munkáról. Az, hogy a művelődési 
munkáról nem szól a beszámoló, nem nagy probléma, ennyi hiányosság belefér a mindennapi 
munkába. A beszámolóból kiderül, hogy valóban nagyon odafigyeltek a takarékos 
gazdálkodásra a munkavégzés során. A tanulói létszámot figyelembe véve kitűnik, hogy 
jelentős a bejáró tanulók száma, szükség is lesz, hogy más településekről is fogadjunk mind 
alsós, mind felsős tanulókat. Szeretném megkérdezni igazgató Urat, hogy mennyiben van 
jelenleg maximalizálva a csoportlétszám?  
 
Bán János: Az alsós csoportlétszám 26, míg a felsős 30 fő.  
 
Virág Imréné: A felsős létszám közelebb van, de az alsós problémás.  Örülök a szép 
eredményeknek, és annak is, hogy a pedagógusok így egy kicsit világot is láthattak. Az 
értékeléssel kapcsolatosan el kívánom mondani, hogy én nagyon kíváncsi leszek a 
kompetencia-mérésre, hiszen valljuk be egy tanító nem teljesen objektíven értékel. A 
versenyeken nagyon szép eredmények születtek, bár én jobban örülnék, ha nem mindig 
ugyanazok a nevek ismétlődnének, ha több gyermek nevével találkozhatnék. Az a végzett 
munkát jobban értékelné véleményem szerint, hiszen tudjuk, hogy az eredmények értékelik az 
iskolát. Örülök a sakkversenyen elért szép eredményeknek. A tanulmányi eredményeket 
figyelve a magatartás és szorgalom értéket egyáltalán nem tartom reálisnak. Ha ez így igaz, 
akkor nagyon jó gyermekek járnak ebbe az iskolába, sokat változtak a gyerekek. Szeretném 
megkérdezni, hogy jön-e visszajelzés a középiskolákból. Látható, hogy alsóban nagyon jók a 
tanulmányi eredmények, felső tagozatban fokozatosan, 5., 6. és 7. osztályban már eltűnnek 
ezek a jó eredmények. Én szívesen hallanék a minőségirányítási programról részletesen, 
milyen eredmények születtek, milyen problémák adódtak. Mi képviselők tudunk-e esetleg 
segíteni? 
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Bán János: Művelődés címszó alatt azért nem található úgymond semmi, mert amikor a 
művelődésszervező elkészítette és átadta nekem a beszámolóját, akkor azt vettük észre, hogy 
azok javarészt fedik egymást. Beépült a tanórán kívüli tevékenységbe. Gondolok itt például a 
játszóházra, a Magyar Kultúra Napjára, a goblen és hímző kiállításra, stb. 
 
Virág Imréné: Értem, célszerű lett volna megjegyezni ezeknél a dolgoknál, hogy közösen 
történt a művelődéssel. Hogyan alakul a helyzet, ha ténylegesen megemelik az óraszámot? 
 
Bán János: A tanulói létszámra valóban oda kell figyelni, hiszen a bánrévei diákok száma 
csökken, a bejáró diákok száma nő. A versenyekkel kapcsolatosan meg szeretném említeni, 
hogy mi próbálunk mozgósítani több gyermeket, de ha esetlegesen kudarcként élnek meg egy 
versenyt, akkor már nem vállalkoznak legközelebb. Nem olyan kitartóak, de próbáljuk 
ösztönözni őket, és minél többüket bevonni. A magatartás és szorgalom eredményeknél az 
alsó tagozatosok jobb eredményei nyomták meg így a számokat. A középfokú oktatási 
intézményektől mindig kapunk visszajelzést, és általában azt, amit várunk. Óraszám emelés 
esetén valószínüleg nem  lesz túlóra, de pedagógust sem kell most elküldeni. 
 
Hajdu Gábor: A művelődés részt annyival szeretném kiegészíteni, hogy a falunapra 
folyamatosan készülünk, ennek megbeszélésére javasolom, hogy augusztus 9-én üljünk össze, 
addigra már konkrét programunk lesz. A beszámolót elfogadásra javasolom. Az alapító okirat 
módosításával kapcsolatos előterjesztést jegyző Úr fogja megtenni, javasolom, hogy fogadjuk 
azt el. 
 
Garaj Dániel: Az integrált oktatásról már korábban is ejtettünk szót. Javasolom módosítani az 
alapító okiratot az alábbiak szerint: 
A 9. pontban szereplő, felvehető maximális létszám 240 tanulóra változzon. A meghatározott 
20%-ot figyelembe véve a felső határ 270 tanuló lenne, ezt javasoljuk 240 tanulói létszámban 
maximálisan meghatározni. 
A 10. pont , az intézmény feladata második mondata helyébe a következő lépjen: „A nevelés, 
oktatás lehetővé teszi a tanulók érdeklődésének, képességének és tehetségének megfelelő 
középiskolai, illetve szakiskolai továbbtanulást, vagy választást. A sajátos nevelési igényű 
tanulók nappali rendszerű, általános műveltséget megalapozó oktatása az integráltan oktatott 
tanulóknál: értelmileg enyhe fokban sérült, a dyslexiás, dysgraphiás, dyscalculiás és a tanulási  
képességek kevert zavarát mutató tanulók esetében.” 
 
Hajdu Gábor: A bánrévei lakos bánrévei általános iskolások részére ingyen tankönyvet 
biztosítottunk az elmúlt években. Az idén a minden gyermekre megkapott 2.400,-Ft-os 
normatívát elvették, így át kell gondolnunk újra ezt a támogatást. Az iskola részéről érkezett 
kimutatás, melyet az oktatási és a szociális bizottság is tárgyalt hibás volt, ugyanis a 
támogatott gyermekek részére fejenként adott 10.000,-Ft-ot csak a támogatott gyermekre lehet 
fordítani, nem lehet szétosztani a tanulói létszám vonatkozásában a maradékot. Az átdolgozott 
kimutatás már elkészült. Amennyiben maradványösszeg van, úgy azt a törvény értelmében 
csak tartós tankönyvre, kötelező olvasmányra, munkafüzetre, stb. lehet igénybe venni. A 
törvény 25%-ot tartós tankönyv beszerzést ír elő. Így a bizottságok által tárgyal összeg még 
75.000,-Ft-tal nőne. Tulajdonképpen a nem rászorult gyermekek részére kellene dönteni a 
támogatásról, mely fejenként így 9.000,-Ft lenne. Javasolom, hogy a szociális és az oktatási 
bizottság tárgyalja újra a témát, és az augusztus 09-i ülésen tárgyaljuk meg. Ezzel együtt 
tárgyalhatnánk az úgynevezett beiskolázási segélyeket is. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület  9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

65/2006. (VII.19.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 

a./ Képviselő-testület az ÁMK munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 
 

b./ Képviselő-testület az ÁMK Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja: 
- A 9. pontban szereplő, felvehető maximális létszám 240 tanuló.  
- A 10. pont , az intézmény feladata második mondata helyébe a következő 

lép:  
„A nevelés, oktatás lehetővé teszi a tanulók érdeklődésének, képességének  
és tehetségének megfelelő középiskolai, illetve szakiskolai továbbtanulást,  
vagy választást. A sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű,  
általános műveltséget megalapozó oktatása az integráltan oktatott  
tanulóknál: értelmileg enyhe fokban sérült, a dyslexiás, dysgraphiás,  
dyscalculiás és a tanulási képességek kevert zavarát mutató tanulók  
esetében.” 

 
c./ A tanulók támogatására a következő testületi ülésen kell visszatérni. Az  
Oktatási és Sportbizottság, valamint a Szociális Bizottság a témát tárgyalja  
meg. 

 
2. napiendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: A meghívó mellékleteként a beszámolót mindenki megkapta. Amennyiben 
kérdés merült fel azzal kapcsolatosan, úgy kérem tegyék fel azokat. 
 
Elekes Péter: Az általam megvásárolt telek ügyében a kimérés még nem történt meg. Lesz 
abból valami? 
 
Garaj Dániel: Igen, természetesen lesz. A földmérővel már többször történt egyeztetés.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület  9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

66/2006. (VII.19.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló  
beszámolót elfogadta. 
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3. napirendi pont: Rendezési terv elfogadása 
 
Hajdu Gábor: A településrendezési terv minden képviselő részére ki lett küldve, az 
áttanulmányozásra került, a javítások megtörténtek. Jegyző Úr előterjesztése részletes, nincs 
akadálya, hogy elfogadjuk a tervet, így javasolom azt elfogadásra.  
 
Garaj Dániel: Azzal kapcsolatosan, hogy hogyan lehet azt mindenki részére eljuttatni, ahová 
szükséges, egyeztettünk a Stúdió Kft-vel, nekik is véges a kapacitásuk, így úgy egyeztünk 
meg, hogy CD-re, vagy floppyra ráteszik, úgy ideadja, és azt fogjuk másolni és mindenkinek 
kijuttatni. 
 
Elekes Péter: Fel lehetne tenni az Internetre. 
 
Hajdu Gábor: Rajta lesz. Szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal megalkotta a 8/2006. (VII.20.) rendeletét, Bánréve 
Község Szabályozási Tervének elfogadásáról, és a Helyi Építési Szabályzat 
megállapításáról. A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi, mely 
2006. július 20-án kihirdetésre került. 
 
4. napirendi pont: 2005. évi ellenőrzésekről beszámoló 
 
Hajdu Gábor: Az írásos előterjesztést mindenki kézhezkapta a meghívó mellékleteként. 
Javasolom, a beszámoló elfogadását. 
 
Virág Imréné: Szeretném megkérdezni, hogy az ellenőrzés helyközileg két részre osztott? Hol 
vannak felsorolva a polgármester és a jegyző hatásköre? Sehol nem találkoztam vele. Én 
egyáltalán nem találkoztam egyetlen ellenőrzési jelentéssel és jegyzőkönyvvel sem. Persze 
lehet, hogy akkor került elfogadásra, amikor hiányoztam. A jelentés ez az előterjesztés lenne? 
Véleményem szerint sok benne az általánosság. Úgy érzem, hogy részletesebb, 
összefogottabb tájékoztatást kellene, hogy kapjunk. Ha ezt nekünk el kell fogadni, akkor a 
tartalom is vonatkozik ránk. Kérem, hogy ez legközelebb zárszámadáskor kerüljön 
tárgyalásra.  
 
Garaj Dániel: A zárszámadással együtt kellene ezt tárgyalni, ez egy utólagos előterjesztés. 
Úgy gondoltuk, hogy egy az egyben nem mondjuk el az ellenőrzésekről készült 
jegyzőkönyveket. Egyes beszámolók alkalmával -például ilyen a hivatali beszámoló-, ha 
észlelünk valami hiányosságot, az a testület elé kerül, amennyiben nincs ilyen, úgy azt nem 
tartjuk szükségesnek külön hangsúlyozni. A megtartott ügyészi vizsgálatok eredménye is az 
ügyész által egy sorban lett összegezve, mert hiányosságot nem talált. Ezt nem tartottuk 
szükségesnek külön hangsúlyozni. A belső ellenőrzésről készült jelentést és az arra készített 
intézkedési tervet a testület fogadta el. A tavalyi év vonatkozásában április 25-én. 
 
Virág Imréné: Elnézést kérek, én akkor voltam beteg. 
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Garaj Dániel: Az óvoda és az ÁMK belső ellenőrzésének megállapításairól jegyzőkönyv 
készült. Az észrevételezett hiányosságok, hibák kijavításra kerültek, akkor jött volna a testület 
elé, ha ez nem történt volna meg. Akkor kerül valami a testület elé, ha hatásköre van.  
A polgármester és jegyző feladatait, hatáskörét törvény szabályozza, megtalálhatóak a 
munkaköri leírásban. Ez a beszámolási kötelezettség egyébként új jogi szabály. 
 
Virág Imréné: A jó eredményeket, megállapításokat sem kell elhallgatni. 
 
Garaj Dániel: Ez igaz. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület  9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

67/2006. (VII.19.) számú Határozat 
 
  Tárgy: 2005. évi ellenőrzésekről beszámoló 
 

Képviselő-testület a 2005. éves ellenrőzési jelentést elfogadta. 
 
5. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Hajdu Gábor: Tájékoztatásképpen el szeretném mondani, hogy a falunap tervezett 
programjának csontváza már korábban kialakult, hiszen a művelődésszervezőnek már jóval 
ezt megelőzően le kellett kötnie a művészeket arra az időpontra. Még néhány finomítás 
szükséges az összegek tekintetében. Az augusztus 09-i ülésen már konkrét programot tudunk 
elfogadni. Természetesen délelőtt lenne a megemlékezés, az istentisztelet, a lélekharang 
felszentelése. A harangláb helyét is ezen az augusztus 09-i ülésen döntenénk el, javaslatokat 
akkorra várnánk.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

68/2006. (VII.19.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Falunap rendezése 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a falunap ügyében rendkívüli testületi  
ülést kell tartani, ahol már a konkrét szervezési és egyéb kérdésekről kell  
döntést hozni. Az előkészítés érdekében a polgármester tegye meg a szükséges  
intézkedést. 
 
Határidő: folyamatos és augusztus 9. 
Felelős: polgármester 

 
Garaj Dániel: Tájékotatni szeretném a jelenlévőket, hogy az Internetes portál működni fog. 
Már megkerestek az ügyben. Gyűjteni kell hozzá folyamatosan az anyagokat. Egyébként 
korlátozás nélkül azt teszünk fel rá, amit akarunk. Két főt be fognak tanítani a kezeléssel 
kapcsolatban. 
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Hajdu Gábor: Tájékoztatni szeretném a T. Képviselő-testületet, hogy az Interreg IIIA 
szennyvíz pályázattal kapcsolatosan most már írásban is megérkezett az elutasító válasz. 
2007-ben újra neki kell futni a dolognak.  
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol választási ügyben döntött. 
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
  Révay István              Ujváry Ferenc 
alpolgármester                                                                      képviselő 


